
 

Vergadering Wijkraad Padbroek 
 
Woensdag 23 februari 2023 
Tijd:  19:30 uur 
Plaats: Doehuis 
 
Aanwezig:          Shirley van Hoof (voorzitter) [wd 3] 
    Jan Mulder (secretaris) [wd 1] 
                           Adrie Muyris [wd 4] 
 Nannie Verbruggen [wd 2] 
 Tiny Ooms [wd 3] 
                           Truike Moonen 
     Sjef Rensman [wd 6] 
                            
 
Afgemeld:  Piet Kok [wd 2] 
    Jasper Zandvliet [wd 2] 
                           Jacques Klaver                          
                           Ton Kwant  
  Melany Kreileman (penningmeester) [wd 3] 
                            Gitta Lekatompessy [wd 1] 
          

 

 
1. Opening 
 
Shirley opent om 19.30 uur de vergadering. 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
 

Kascontrole Doehuis 

Han van Oort en Melany hebben de kascontrole gedaan. Resultaten bij punt 5. 
 
Verzameling oud-papier 

De papiecontainer die bij de flat Fazantenveld staat is nog maar open van 9-12 uur. 
Mensen zetten na sluitingstijd het papier gewoon naast de container. Tiny gaat 

informeren hoe het zit bij JVC en zal vragen of hij open kan zijn van 9-13 uur, net als de 
milieustraat. De container is maar 1 keer in de 4 weken open. Deze informatie en 

openingstijden zullen we op Facebook en in de wijkkrant zetten 
 
Schommels Beweegpark 

Al het speelmateriaal op het terrein van de school is afgekeurd en verwijderd. De 
Kinderraad heeft gevraagd of er schommels in het Beweegpark kunnen worden 

geplaatst. De kinderen hebben tekeningen gemaakt. Het advies is om de tekeningen met 
een begeleidende brief naar de gemeente te sturen. In de brief komt dat de wijkraad 
mogelijk de kosten, geheel of gedeeltelijk voor haar rekening neemt. Tiny vraagt aan Ad 

de Kort waar de brief en tekeningen naartoe moeten. We kijken of we van het budget 
dat we van Gezonde Buurten hebben de kosten kunnen bepalen. 



 

3. Verslag 14 december 2022 
 
Geen bijzonderheden. 
 

4. De Zonnebus 
 

De pilot Haps verloopt voorspoedig. Er is een kleine schade aan de bus veroorzaakt bij 
het achteruit rijden. 
Alle chauffeurs hebben een AED opleiding gehad. 

Prins Carnaval, zijn adjudant en de dansmariekes zijn tijdens carnaval met de Zonnebus 
vervoerd. Op die manier kon iedereen thuis opgehaald worden en weer veilig worden 

thuisgebracht. Prins Carnaval en zijn adjudant kwamen uit Padbroek. 
 

5. Het Doehuis 
 
Shirley laat de cijfers van het Doehuis zien en geeft tekst en uitleg. Met het huidige 
programma van de bank kan heel snel inzicht worden gekregen van alle posten. 

Iedereen was onder de indruk. 
 

6. Terugmelding coördinatoren 
 
AED 

Afgelopen maand is er 1 oproep geweest. 

De AED van de school aan de Dassenburcht is inmiddels vervangen. De AED van het 
Kievietenveld wordt binnenkort vervangen. De oude AED komt in een van de 

Zonnebussen. 
De hesjes zijn nog niet aan de AED bedieners uitgereikt. Het idee was om ze tijdens de 
herhalingslessen uit te reiken. De wijkraad vindt dat geen goed idee. Ze zijn aangeschaft 

om zo snel mogelijk te kunnen gebruiken. Adrie gaat dat binnenkort doen. 
Bij de laatste inzet werden onze hulpverleners heel slecht behandeld door de 

professionals. We zouden de politie en ambulance moeten uitnodigen voor een gesprek. 
We kunnen dat regelen via Arno van Haren. 
 
Buurt Bestuurt 
Jos van Lijssel heeft het vreselijk druk. Er is nog steeds geen vergadering geweest en er is ook geen 
nieuwe voorzitter. 
 
Buurt Preventiegroep 
Gelukkig is het heel rustig. De spookrijders zijn niet meer gezien. 
In het najaar komt er een grootscheepse oefening. Details kunnen niet worden gegeven omdat dan 
het verrassingseffect weg is. 
 
Speeltuinen 
Er zijn geen problemen. 
 
Wijkkrant 

Op dit moment heeft de wijkkrant een tekort van € 650,- op haar begroting. Er zijn een 

paar (grote) adverteerders afgevallen. We moeten kijken naar nieuwe adverteerders. We 
kunnen een oproep plaatsen in de wijkkrant. 



 

Er gaat wel eens wat mis met de data van evenementen in het Doehuis in het overzicht 
in de wijkkrant. We vragen aan de redactie om de drukproef aan Shirley of Nannie te 

sturen. 
 
Buurt Groengroep 
De groep is nog steeds niet gestart. Het is niet duidelijk waarom. Zou aan het weer kunnen liggen. 
 
 
Cuijk Ontmoet 

De penningmeester heeft een aantal vragen gesteld. Melany heeft ze inmiddels tot 

tevredenheid beantwoord. 
Het SWOC financiert activiteiten voor ouderen zoals de Ouderensoos. Nu Cuijk Ontmoet 

voor iedereen in Cuijk toegankelijk is, zou men bij het SWOC om subsidie kunnen vragen 
waardoor bijvoorbeeld de zaalhuur vergoed wordt. Er zal een mail naar Jacques Klaver 
gestuurd worden. 
 
Website/ Facebook 
Er zijn geen opmerkingen over de website.. 
 

6a. Berenkuil 5  
 
Er was alle lange tijd niets meer van de gemeente gehoord over het project om appartementen te 
bouwen op de plaats van de voormalige Lidl. Er circuleerden diverse geruchten. Anderhalve week 
geleden op zondagavond is er een mail gestuurd naar o.a. de wethouders Bouke de Bruin en 
Maarten Jilisen over hoe stand van zaken is. We kregen direct op maandagmiddag een mail met 
daarin de mededeling dat men die ochtend een gesprek heeft gehad met een nieuwe 
projectontwikkelaar die met het project aan de slag gaat. We hebben de mail beantwoord met o.a. de 
opmerking dat we verwachten een uitnodiging te krijgen als er nieuwe plannen zijn. 
 

7. Rondvraag en sluiting  
 
Shirley 
Ze vraagt of wij er wat van moeten vinden dat er GGZ patienten en verslaafden in het centrum 
gehuisvest gaan worden. Hoewel er plannen lagen voor het Vorstendom, gaan die niet door. Verdere 
details zijn nog niet duidelijk. 
 
Truike 
Hoe staat het met de slechte toestand van wegen, bielzen e.d. in het Hermelijnkwartier. Dit jaar gaat 
men aan de slag met de revitalisering van Marterrevier, Hermelijnkwartier en Wezelhof. 
 
Tiny 

Het snoeibeleid van de gemeente is abominabel. Bij de kikkervijver is zo radicaal te werk 
gegaan dat er bijna niets meer staat. 

De gemeente heeft bij de verkeerde flat gekeken bij de overlast van bomen die gesnoeid 
moeten worden. Tiny neemt opnieuw contact op met de gemeente. 

De informatieavond over de “punaise” is goed verlopen. 
In verband met het project Grotestraat-zuid is men bezig om een aantal zaken bij 
Nutricia te ontmantelen. De kavels op het terrein van het voormalige Merlet College zijn 

bijna allemaal verkocht. Als men aan de slag gaat, zal het pand van Leo van Schaijk 
compleet verbouwd worden. Er komen dan noodwinkels. 



 

Het concept voor kermissen in het Land van Cuijk is klaar. Wie daar belangstelling voor 
heeft kan dat bij Tiny opvragen. 

 
Nannie 
Verdwijnt de Jan Linders? De Jan Linders blijft maar wordt een franchiser van Albert 

Heijn. 
 
Om 22:00 uur sluit Shirley de vergadering. 


